
    
   

 
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
      

 

 

 

 
 

        

   

   

   
  

        
 

   

 

 

 
 

 
 

 

 

 

          
      

             
 

           
         

     

         
        

 

          
     

           

           
             

     

            
      

       

             

SP Statenfractie Zeeland 
Postbus 6001 4330 LA Middelburg 

zeeland@sp.nl 
www.zeeland.sp.nl 

Schriftelijke vragen conform art. 44 van het reglement van orde van het statenlid: 

A. de Burger d.d. 18 april 2022 

Onderwerp:  3.3 Andere vragen van commissieleden over onderwerpen die niet 
op de agenda staan:  Ambulances Zeeland  

Toelichting: 
Op 13 april hebben wij de beantwoording van GS aangaande de vragen van de Partij 
voor Zeeland mogen ontvangen (zaaknummer 132200, vragen nr. 284). Naar 
aanleiding van de beantwoording hiervan en een artikel in het PZC d.d. 17-03-2022 
hebben we een aantal aanvullende vragen. 

De SP-fractie heeft de volgende vragen: 

1. Is het college er van op de hoogte dat Minister Kuipers afkomstig is van een 
Academisch ziekenhuis en de acute zorg wil centraliseren? 

2. Wat vindt het College ervan dat er nu alleen gefocust wordt op een SEH binnen 45 
minuten reistijd? 

3. Is het college er van op de hoogte dat het gevolg van grotere afstanden voor 
ambulances is dat ze zich langer buiten onze regio bevinden en het zodoende langer 
gaat duren voordat de zorg bij een patiënt komt? 

4. Deelt het college de mening van de SP dat ziekenhuizen afhankelijk zijn van de 
spoedafdelingen omdat veel patiënten via deze spoedafdelingen het ziekenhuis 
binnen komen? 

5. Kan het college zich voorstellen welke gevolgen het zou kunnen hebben wanneer de 
SEH in Terneuzen zou verdwijnen en patiënten vanuit Zeeuws-Vlaanderen naar 
Goes en/of België moeten. B.v. ritten vanaf Nieuw Namen naar Goes of vanuit Hulst 
naar Goes? 

6. Deelt het college de zorg van de SP dat het voor bijvoorbeeld ouderen of mensen 
met een beperking - met een openbaar vervoer dat op de schop gaat - wel erg 
moeilijk gaat worden om een ziekenhuis te bereiken? 

7. Is het college er van op de hoogte dat patiënten die terugkeren van een SEH naar 
een ziekenhuis zonder spoedafdeling, veelal met een ambulance worden vervoerd en 
dat ze ook daar langer mee onderweg zijn. 

8. Deelt het college de mening van de SP dat dit alles slecht zou zijn voor een regio 
zoals Zeeland/ Zeeuw-Vlaanderen? 

Namens de SP-fractie, 
A. de Burger 
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